
Co nového u Původního Bureše?
Nové Album Klub kapely gumových duší Henriho Waitse je ve 
stadiu mixu všeho nahraného. Kdo se nemůže dočkat, může se 
podívat na dva videoklipy: 
Jalová kráva - www.youtube.com/watch?v=cU0hJdZEEvg
V kdejakém domě (zde ve verzi Fumas a Veverka) 
www.youtube.com/watch?v=KhXWzuehS04&t=1s

Křeslo pro hosta
Do skládacího křesla pro hosta, přinesl si ho zezadu ze zahrady, 
dnes usedl písničkář Hanzík.
Jak se ti sedí?
Pohodlně, díky :) 
Sedíš na kusu zahradního nábytku… hraješ rád venku?
Venku hraju rád. Když je hezky, tak je to takové nabíjecí. Ale úplně 
nejradši hraju schovaný uvnitř v klubech, starých putykách, kde je cítit 
silná atmosféra ve spojení s divákama a tím daným místem, které toho 
třeba hodně zažilo. Je to pro mě takové více intenzivní.
Jaký je rozdíl mezi životem v Plzni a v Praze?
Asi ten nejzásadnější je anonymita, kterou přináší to větší město. 
A která mi vlastně plně vyhovuje. Víc se tu ztratíte. Ostatně to byl 
taky jeden z dílčích důvodů, proč jsem se přestěhoval. V Plzni, když 
se pohybujete v jistých kruzích, tak není místo, není hospoda, kde by 
vás neznali, potkáváte pořád stejné lidi, nejde se jim vyhnout :D Tady 
se mi tohle zatím po těch skoro šesti letech, co tu žiju, nestává. Zatím 
:D Spíš potkávám stále lidi nové. Je to zároveň takové obohacující. 
A ty staré známé když potkám, tak prostě jednou za čas. Aneb čas je 
v Praze drahá komodita :D

Slovo kachny
Na počátku bylo slovo. Slovo kachny. Počátek byl… No jo, už je 
to pár let. Ono je nějaký výročí? Nejni. Ale jde o to, abyste věděli, 
že když kachna něco řekne, tak její slovo platí. Tehdy jsem řekla: 
Jsem ráda, že jste si udělali čas, a doufám, že se spolu s námi budete 
bavit. No a dnes mi nezbývá říct než: Jsem ráda, že jste si udělali 
čas, a doufám, že se spolu s námi budete bavit. Tady vidíte, že jsou 
i slova, která neztrácejí svoji váhu. 

Co dnes uvidíte a uslyšíte? Potěší vás písničkář Hanzík, dříve Ší-
lenej Hans, původně z Plzně, dnes z Prahy. Vaše oko se může potěšit 
Fumasovými novými obrazy  ve stylu Art Brut (inu když někdo 
hraje pár let s Brutem) z cyklu Jsme rádi, že tak dobře vypadáte. 
Z Fumasova komiksu Mezera mezi zdí a parketama se tentokrát 
dozvíte samý prazáklad hudební praxe kapely Originální Hrubeš…

Vaše kachna

Psychedelická kachna – program Kabaretu Původního Bureše
je interní tiskovina pro členy Klubu Kabaretu Původního Bureše.

Autorem všech příspěvků je kachna, která neumí česky.
Redakční uzávěrka tohoto čísla byla 4. 5. 2022.

pokračování na druhé straně

Co jsi v Plzni studoval?
Archeologii. Takže život to byl opravdu kulturní ze všech stran. Člověk 
si vytvořil vztah nejen ke svému kulturnímu dědictví, ale také k hos-
podám, aneb život naplno :D
Co posloucháš, co čteš, na co se koukáš?
No začnu asi s tou druhou a třetí podotázkou, ty budou asi nejkratší 
:D V podstatě skoro nečtu, přiznávám se bez mučení. Nikdy jsem 
k tomu neměl nějaký vztah. Co sleduju. No co se filmů týče, tak ty 
v současnosti z časových důvodů taky méně, ale je to vyloženě mix 
žánrů, nikdy jsem neměl nějaký jeden specifický, co by mě bavil. Nejvíc 
asi v současnosti koukám na sport, hlavně fotbal. Tím sportem trošku 

Defragmentace vlka



Orientační program: 
 19:00–20:00 Hanzík
 20:30–21:30 Původní Bureš

Program Kabaretu Původního Bureše
číslo 58, vychází 5. 5. 2022

Nová píseň Původního Bureše

V kdejaké mošně 
nosím svou hlavu 

v kdejaké tůni 
občas plavu

mraky a ptáky 
chci obejmout

nad hlavou dráty 
a v drátech proud 

Kupte si panáčka 
z lipovýho špalku 
za rohem zatáčka 

zahoukal vlak 
malýho panáčka 

a stůjte rovně 
když kape omáčka 

na kabát 

Když v levé kapse 
nosím své srdce 
a v pravé kapse 

skládací nůž 
políbím žábu 

nic za to nechci 
nad hlavou dráty 
na drátech rehci 

V kdejakém domě 
plechovka s čajem 
žába se promění 

rádio hraje 
polibte žábu 

když chcete vědět 
co bylo potom 
kam letěl rehek 

V KDEJAKÉM DOMĚ
(Fumas/Fumas)

Moje děti (Hanzík)

Vidíš je vyrůstat,
co víc tě může dostat,

nemůžeš přestat,
za nima nestát.

Ref.: 
Moje děti jsou to nejlepší,

co mě v životě potkalo,
moje děti jsou prej nejchytřejší,

to mě fakt dostalo,
moje děti jsou často nejdrzejší,

kolik sprostejch slov padalo,
moje děti mě konejší,

tohle prostředí je vychovalo.

Problémy jsou vždycky,
vyspěly biologicky,

ale jsou pořád děcky,
miluju je všecky.

Ref.

utíkám z té uzavřené kulturní, hudební bubliny. Byť mě baví a je to 
můj hlavní zájem, občas mám taky potřebu si od ní odpočinout :D 
A co poslouchám. No to by bylo dlouhé, tak se to pokusím zestručnit 
:D Základem je určitě rock všeho druhu, od 60. let (hlavně Hendrix) 
po současnost. Mojí láskou jsou Pearl Jam. Pak pro někoho asi nezná-
mý Deftones. A jinak vlastně cokoliv, co mě zaujme, hudbou se fakt 
probírám hodiny a objevuju nové i staré věci ze všech možných žánrů 
(nejvíc asi hip hop, elektroniku,…). Ale asi těmi nejzásadnějšími kape-
lami pro mojí tvorbu a vůbec pro mě jako takového jsou kapely české 
z undergroundové, alternativní bubliny - kultovní Psí vojáci a hlavně 
Květy. Ty sjíždím stále zleva doprava, zprava doleva :D
S kým z kolegů písničkářů rád hraješ?
Na první dobrou řeknu Člověka krve, který může být pro někoho dnes 
už známější. Jednu dobu skoro pravidelně jsem hrál s mým kamará-
dem Ježíškem. Takový folkový valašský bard s velkým srdcem. Pak si 
dovolím vlastně i trošku doporučit Willa Eifella z Ústí n. Labem. To 
šedý město se do jeho tvorby dost silně promítá a je to síla. Pak jsou 
to vlastně všichni ti, které jsem poznal díky Člověku krve :) Ať už to je 
Ernest Voltr, Inženýr Vladimír. Ostatně i ty. Takže jsem moc rád, že 
si zahraju i s celou tvojí kultovní kapelou :) 
Na Bandzone máš relativně dost písní, další se dají najít na you-
tube, často koncertuješ… Kdy se dočkáme tvého alba? 
To je dobrá otázka :D No já funguju furt tak nějak undergroundově 
a vyhovuje mi to tak, prezentovat ty písničky hlavně živě. Ale na dru-
hou stranu je pravda, že by po člověku, až jednou odejde, mělo nějaké 
to dílo zbýt :) Jeden kamarád, co má studio, se mě na to nedávno ptal, 
že by mi s tím pomohl. Takže je možné, že to bude na konci tohohle 
roku. Což by bylo vlastně k sedmi letům mojí existence. Taková šťastná 
sedmička, to by se asi hodilo :) Tak uvidíme.
Myslíš pozitivně? 
Snažím se. A když to nejde, tak si zahraju svojí pozitivní mantru, 
kterou jsem si pro tyhle účely složil :)
Na co se těšíš? Na co se netěšíš?
Těším se na koncerty. Na nové lidi, co poznám. Na kamarády, které 
zase třeba po delší době potkám. Na co se netěším? Hele ani mě nic 
nenapadá. Asi se na to netěšení raději tolik nesoustředím :D
Jsou tvoje děti to nejlepší co tě v životě potkalo?
Určitě, jedno z toho nejlepšího :) Já to teda propálím, když se mě na to 
ptáš. Ostatně na koncertech to taky vysvětluju. Já vlastně žádné svoje 
vlastní děti nemám :D Víc bych to asi neodkrýval :)
Potkal jsi někdy… vodníka, vílu, mimozemšťana?
No nějaké lidi, co sedí na tyhle charakteristiky, jsem určitě už někdy 
potkal :D Vodníka si teda úplně nevybavuju. Nějaká ta krásná víla 
mi zkřížila cestu :) Ale hlavně mimozemšťanů jsem potkal za svůj 
dosavadní život hodně, až moc, řekl bych. Mám na ně nějaké „štěstí“ :D
Je něco co bys chtěl vzkázat lidstvu?
Mějte se rádi.
Souhlasím :-) Díky za rozhovor. 


